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Samrådsmöte i Eklunds hage, Sköndal 

Samrådsmötet om upprustningen av Eklunds hage hölls på plats i 

parken tisdagen den 22 april kl 18:00. Från Stockholms stad 

medverkade Farsta stadsdelsförvaltning och trafikkontoret. 

Dessutom deltog Gudrun Rabenius från Landskapslaget.  

 

Cirka 30 personer, till övervägande del vuxna, kom till mötet och 

framförde en mängd intressanta synpunkter. Vi fick en förslagsskiss 

och en sammanställning på synpunkter som skickats till 

Sköndalsbladets redaktionsgrupp.      

 

Önskemål om vad som ska finnas i parken 

 Klätterlek, rymdnät  

 Skejtboardramp  

 Klätterplank 

 Biodling  

 Växthus  

 Utegym  

 Hundrastgård för små hundar  

 Bättre belysning  

 Grillplats med tak  

 Grill vid pulkabacken 

 Scen  

 Hus för kaffeservering  

 Mer åkbar pulkabacke  

 Skridskobana 

 Grind till småbarnsleken  

 Naturlek 

 Balanslek  

 Sittplatser vid lekytan  

 Nya buskar  

 Fruktträd  

 Stora skräpkorgar med lock 

 Parkour  

 Pingisbord  

 Kompisgunga  

 Förvaringslåda för sandleksaker  

 Linbana  



  

Sida 2 (3)  

 

 

 

Fel! Ingen text med angivet format i 

dokumentet. 

 

 Vipp-snurr-gunga  

 Liten bollplan med basket- och fotbollsmål  

 Fotbollsmål på ängen norr om parken  

 Gungor  

 Rutschkana 

 Dricksvattenfontän  

 Skyltar med information om olika träd  

 

Parkens yta är begränsad liksom budgeten varför vissa av 

önskemålen går bort direkt: 

 Hus för kaffeservering: endast stadens fastighetskontor äger 

och bygger hus 

 Skejtboardramp: Kräver hårdgjorda ytor, vi ska inte asfaltera 

i parken 

 Dricksvattenfontän: För dyrt att dra fram en vattenservis 

 Skridskobana: Se ovan 

 Linbana: Utrymmesskäl, tar för mycket plats 

 Hundrastgård: Olämpligt i en lekpark 

 

Tveksamt om nedanstående önskemål kommer finnas med i den nya 

parken. Förslagen fungerar i en bemannad lekpark men blir svåra att 

genomföra utan personal på plats: 

 Biodling  

 Växthus 

 Pingisbord  

 

Önskemål på placering av olika aktiviteter och lekredskap 

Någon tyckte att grillplatsen borde ligga utanför själva lekplatsen, 

exempelvis bortanför småbarnsleken eller på ängen norr om 

lekplatsen. Ett annat förslag var att sprida ut olika lekfunktioner 

runt om i parken och in i naturmarken intill – inte bara en jättestor 

lekställning. Röj bort fler träd och jämna till marken vid 

pulkabacken, se även över den ”lilla pulkabacken”. 

 

Önskemål om vegetationen 

Det kom en hel del önskemål om växtligheten. Röjning av träd vid 

pulkabackarna, fällning av något träd inne i parken för mer sol, 

buskar utan taggar, mer gräs (och minska grusytan), olika fruktträd, 

skyltar med information om olika träd och växter, ta bort döda träd.  

 

Övriga synpunkter 

Börja upprustningen med att röja för pulkabackarna så att de 

fungerar bra till kommande vinter. Det är viktigt att tänka på 

tillgängligheten för funktionsnedsatta. Förslag att jobba med ett 
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tema. Ett annat förslag var att jobba med rumsbildningar, rum i 

rummet. 

 

Tack! 

Alla önskemål kommer inte kunna genomföras men vi tackar alla 

medverkande för förslag och idéer. Nu kommer projektgruppen 

arbeta vidare med att utforma parken med hänsyn till inkomna 

synpunkter.  

 

 

För mer information kontakta: 

Jan Ekman, Farsta stadsdelsförvaltning, jan.ekman@stockholm.se, 

tel 08-508 18 033 

 

Nina Lindberg, trafikkontoret, nina.lindberg@stockholm.se,  

tel 08-508 26 028 
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